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Λευκάδα, 30 Ιουλίου 2020 

 

               Προς:  

              Υπουργό Εσωτερικών  

    κ. Τάκη Θεοδωρικάκο 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θέμα: Καθυστέρηση παράδοσης του τουριστικού αγκυροβολίου Βασιλικής  

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το 2013 υπεγράφη ανάμεσα στο Δήμο Λευκάδας και την ανάδοχη εταιρία το έργο 

της κατασκευής του τουριστικού αγκυροβολίου Βασιλικής στη Νότια Λευκάδα.  

Το έργο εντάχθηκε στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Δυτικής Ελλάδας – 

Πελοποννήσου – Ιόνιων Νησιών» το 2012, συμβασιοποιήθηκε το 2013, η έναρξή του 

τοποθετήθηκε την 1/1/2014, ωστόσο στις 21/12/2016 υπήρξε εκ νέου ένταξή του, ως β’ 

φάση, στο νέο ΠΕΠ Ιονίων Νήσων 2014-2020, προκειμένου το έργο να ολοκληρωθεί, 

καθώς μέχρι τότε ελάχιστες εργασίες είχαν γίνει. Η πράξη αφορούσε την κατασκευή 

τουριστικού αγκυροβόλιου με 100 θέσεις ελλιμενισμού, 4 κτίρια εξυπηρέτησης του 

αγκυροβόλιου και διαμόρφωση του περιβάλλοντα χώρου, με προϋπολογισμό περίπου 16,5 

εκατομμύρια ευρώ και τελική ημερομηνία λήξης την 28/12/2018. 

Σχεδόν επτά χρόνια αργότερα από την υπογραφή της σύμβασης, με το αγκυροβόλιο 

να είναι έτοιμο σε ποσοστό άνω του 95%, κι έπειτα από έντεκα (11) παρατάσεις στην 

παράδοσή του, η τελευταία από τις οποίες είχε ημερομηνία λήξης την 30/6/2020, το 

αγκυροβόλιο ακόμα δεν έχει παραδοθεί, οι τουριστικές σεζόν έρχονται και παρέρχονται και 

οι επαγγελματίες της περιοχής ακόμα δεν έχουν δει κανένα όφελος από ένα έργο το οποίο 

θα προσέλκυε υψηλής ποιότητας επισκέπτες με τα σκάφη τους, οι οποίοι θα ενίσχυαν την 

οικονομία της περιοχής. 

Κύριε Υπουργέ, 

Το φετινό καλοκαίρι, με τις πρωτοφανείς συνθήκες που έχει δημιουργήσει η 

πανδημία του κορονοϊού, θα είναι ούτως ή άλλως δύσκολο για τους επαγγελματίες και τους 

εργαζόμενους, ιδιαίτερα στον κλάδο του τουρισμού. Θα είχε και συμβολικό και ουσιαστικό 

αντίκτυπο αν το αγκυροβόλιο Βασιλικής μπορούσε να παραδοθεί εντός της φετινής σεζόν, 
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έστω και στο τέλος της. Θα ήταν ένα μήνυμα ελπίδας και ανάκαμψης για τον επόμενο 

χρόνο.  

 Επειδή οποιαδήποτε περαιτέρω καθυστέρηση στην παράδοση του έργου θα είναι 

απολύτως αδικαιολόγητη, 

Επειδή οι επαγγελματίες της Βασιλικής και της Νοτίου Λευκάδας περιμένουν το έργο 

του αγκυροβόλιου για να ανακάμψουν οικονομικά, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Έπειτα από την παρέλευση και της ενδέκατης παράτασης στις 30/6/2020 χωρίς να 

παραδοθεί το Αγκυροβόλιο Βασιλικής, έχει το Υπουργείο σας ενημέρωση για την 

πορεία των εργασιών;  

2. Ποιοι λόγοι συντρέχουν για την παρατεταμένη καθυστέρηση στην παράδοση του 

έργου; 

3. Με δεδομένο ότι χάθηκε μία ακόμα θερινή περίοδος, παρόλο που το έργο ήταν πριν 

δύο χρόνια σχεδόν έτοιμο και θα μπορούσε να είχε λειτουργήσει από τότε, πότε 

προβλέπεται να παραδοθεί και να λειτουργήσει το νέο αγκυροβόλιο τουριστικών 

σκαφών Βασιλικής; 

4. Βάσει της σύμβασης του έργου, ποιος φορέας θα έχει την αποκλειστική 

εκμετάλλευση των κτιριακών υποδομών του αγκυροβολίου και τι προβλέπεται σε 

περίπτωση που ο προαναφερόμενος φορέας δεν επιθυμεί να εκμεταλλευτεί την 

υποδομή; 

 

  Ο ΕΡΩΤΩΝ  

 

 

 

  ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΚΑΒΒΑΔΑΣ 

  ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Ν. ΛΕΥΚΑΔΑΣ 
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